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Cîtu, despre intențiile PSD, partidul caruia i-a cedat guvernarea: Impozite si taxe

noi - aceeasi meteahna a lui Liviu Dragnea; PSD merge în aceeasi directie

Presedintele Senatului, Florin Cîtu, a declarat, luni, ca  actualul sistem de fiscalizare trebuie pastrat pentru

a-i atinge  întreaga potentialitate, adaugând ca PSD merge în acest domeniu "în  aceeasi directie încercata

de Liviu Dragnea", care a introdus noi  impozite.

"Înainte de a discuta de cresteri de taxe, de modificarea Codului  fiscal, sa colectam tot ce putem cu acest cod, cu

acest sistem. Prin  PNRR, avem unele facilitati, se elimina acele lucruri care permit  banilor sa nu ajunga la buget.

Era vorba de facilitati în constructii,  acum s-a introdus acea facilitate si în agricultura. Este bizar.  Discutam de

mai multe impozite, dar tocmai am scos vreo doua miliarde  din buget. Ne vaitam ca nu avem bani, dar avem o

decizie. La toate  acestea trebuie sa ne uitam. Ce putem colecta cu sistemul pe care îl  avem astazi si apoi sa facem

o analiza. Pâna atunci nu are rost sa  discutam. Ceea ce am facut anul trecut, cu conectarea caselor de marcat  la

ANAF, proiect lasat de PSD prin sertare ani de zile si pe care noi  l-am facut într-un an, si e-facturare, a adus mai

multi bani la buget.  Anul acesta sunt mai multi ani la buget datorita celor doua proiecte  facute de PNL", a afirmat

Cîtu, la Senat.

Potrivit acestuia, solutiile liberale sunt "cele bune" în ceea ce  priveste fiscalitatea, iar cele ale PSD "vor duce doar

la inflatie si  dobânzi mai mari".

"Când s-a facut aceasta coalitie erau doua linii rosii: fara taxe si  impozite noi si 7% investitii. Pentru investitii, ni

s-a promis la  rectificarea bugetara. PSD, de fiecare data când e la guvernare,  încearca. Liviu Dragnea a încercat

trei ani sa schimbe cota unica, sa  introduca un impozit progresiv. El a introdus impozite în 2017 - 2019 pe  care

noi le-am scos dupa aceea si am adus mai multi bani la buget. Este  aceeasi meteahna a lui Liviu Dragnea. PSD

merge în aceeasi directie", a  adaugat Cîtu.

Presedintele Senatului a spus ca, daca se propune schimbarea sistemului de fiscalizare, PNL va dezbate aceasta

chestiune.

"Nu cred ca va fi luata o decizie fara sa se discute în PNL. Sistemul  fiscal mai simplu este un pilon al

liberalismului. (...) Noi nu vrem sa  crestem povara fiscala asupra românilor. Ne vom opune cresterii,  totdeauna.

Ceea ce a facut PNL pâna acum - a eliminat taxe si a  digitalizat sistemul fiscal, a dus mai multi bani la buget. Sa

introduci  taxe, nu îti aduce bani mai multi la buget decât pe termen scurt, apoi  îti creste evaziunea fiscala", a

explicat Florin Cîtu.

 

Cîțu, artizanul cooptarii PSD la Guvernare, este azi doar o voce de pe margine

În urma cu șapte luni, cand înca era premier și nu fusese maturat de la șefia PNL, Florin Cîtu declara  ca în

discutiile cu PSD au fost gasite multe lucruri care unesc cele doua partide.

El a initiat si a pus pe masa discutiilor din Biroul Politic National al partidului începerea negocierilor cu PSD.

Discutia cu reprezentantii PSD a fost una buna, a apreciat el, aratând ca a vizat în special proiecte, obiective.

În luna septembrie, anul trecut, presedintele USR, pe atunci Dacian Ciolos, declara ca Uniunea Salvati România nu

va vota niciodata "un guvern capturat de pesedism", el adaugând ca "s-a ajuns în aceasta situatie din cauza

slabiciunii liderilor penelisti si cu îngaduinta presedintelui Iohannis".
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Tot atunci, presedintele PSD, Marcel Ciolacu, spunea ca social-democratii au ajuns la concluzia ca România nu

poate ramâne ultima tara europeana cu cota unica de impozitare.

Întrebat la Palatul Parlamentului cum ar putea arata rediscutarea cotei unice si o impozitare progresiva si daca PNL

este de acord cu toate acestea, Ciolacu a spus, la acea vreme: "Ar arata cum arata restul Europei, în toate tarile

civilizate si cu economii mai dezvoltate decât România. Mai sunt patru state care au ramas la cota unica în Europa.

Am spus foarte clar ca despre cota unica si înlocuirea cotei unice ar trebui sa fie un program comun pe care sa îl

discutam la anul pentru formarea bugetului din anul urmator. (...) Momentan am ajuns la concluzia ca nu putem

ramâne ultima tara europeana cu cota unica. Este concluzia PSD".

El a mentionat ca în România trebuie, de asemenea, sa se revina "la impozitarea marilor averi".

Cîțu, pe atunci premier și președinte de partid, era mai preocupat la acea vreme de rotația premierilor, o mișcare

menita sa-i conserve privilegiile, decât de blocarea inițiativelor PSD, noul partener de guvernare.

Ulterior, PSD a spus raspicat ca Florin Cîtu nu poate fi acceptat varianta de premier deoarece a fost demis prin

motiune de cenzura, înlaturarea sa fiind, de altfel, și motivul pentru care negocierile PNL-USR au eșuat.

Pentru ca PSD a fost partidul puternic, Cîțu a disparut de la Palatul Victoria și a fost înlocuit și la șefia PNL.

Azi comenteaza de pe margine deciziile coaliției PSD-PNL, pe care a construit-o cu speranța ca va ramâne la

Palatul Victoria, dar nu mai este bagat în seama de nimeni.
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